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Vážení čtenáři,

začíná nám doba velikého těšení a očekávání. Doba nákupního po-
bíhání a shánění, fronta na vánoční stromeček a na kapra, ale zároveň 
doba cukrovím voňavých kuchyní, radost z balení dárků svým blízkým, 
ochutnávání bramborových salátů a konečně radostné čekání na zvonění 
volající ke stromečku.

Tuto dobu příprav, očekávání a zamyšlení nad uplynulými měsíci jsme již 
odstartovali. Společně jsme rozsvítili tentokrát u Kulturního klubu Vánoční 
stromeček, doma se u vás rozzářila první svíčka na adventním věnci a advent začíná.

Přeji vám ze srdce klidné dny tohoto vyčkávání a příprav na nejkrásnější svátky na-
šeho kalendáře. Prožijte si klidné, opravdu šťastné a veselé Vánoční svátky se Štědrým 
večerem plným radostí, svátky s usmířením v každém z vás. 

Ticho, pokoj, pohoda a klid, které dělají Vánoce, ať provází po tyto krásné dny všech-
ny lidi dobré vůle!

Mějte krásné Vánoce a úspěšný nový rok 2015!
R.  Hoza

Vážení čtenáři Hulíňanu,
tak už je to tady! Poslední měsíc roku nám 

dává jasně najevo, že čas nezadržitelně běží 
a rok 2014 máme téměř za sebou. A tak by 
se nabízela rekapitulace tohoto roku. Ale to 
si necháme až na lednové číslo, abychom ná-
hodou nezapomněli na něco, co se ještě stane 
v posledním měsíci. Doufám, že už to budou 
jen samé pozitivní věci! Ráda bych se ale 
vrátila ještě k jednomu výročí, které jsme si 
připomněli 17. listopadu. Ano, 25 let od za-
čátku Sametové revoluce, dne, který je mož-
né hodnotit jako jeden ze zásadních dnů naší 
historie minulého století. Je to neuvěřitelné, 
že již 25 let stará událost, o níž mám pocit,  
že čím dál více rozděluje občany na ty, co 
tento den hodnotí pozitivně a na ty, co jsou 
tímto dnem zklamáni. Přiznám se, že jsem 
byla zklamána spíše z průběhu oslav. Ať je 
to, jak je to, je to pořád významný den v dě-
jinách naší novodobé společnosti a místo při-
pomenutí si tohoto dne se z letošních oslav 
stala ostuda s mezinárodním dopadem. Rozu-
mím tomu, že můžeme být nespokojeni s pre-
zidentem, který mluví jako dlaždič do veřej-
noprávního média, zpochybňuje zákrok proti 
studentům z Národní třídy roku 89 a schva-
luje okupaci východní Ukrajiny, ale pořád je 
to hlava státu, na kterou se vajíčka neházejí. 
Navíc přímo před zraky dalších prezidentů, 
což zavdalo příčinu mezinárodní ostudě. Náš 
pan prezident je velmi aktivní, ke konci roku 
mu opravdu šla karta, nejen ta červená, kte-
rou měli v rukou demonstranti v Praze. Jed-
no je však jisté, určitě pan prezident neplní 
svůj slib a národ jasně rozděluje, než aby ho 

spojoval. Evidentně mu to dělá dobře. Nic-
méně Vánoce jsou svátky klidu, a tak věřím,  
že i pan prezident se upokojí a konec roku  
už prožijeme bez dalších excesů!

Chtěla bych vám všem popřát klidné vá-
noční svátky a pohodu. Prožijte je krásně 
v kruhu svých blízkých a do nového roku 
vstupte pravou nohou. Hezké chvíle u čtení 
Hulíňanu přeje redakce. 

J. Z.

Z DNEŠNÍHO ČÍSLA:

Nové vedení radnice  
je již známo

Rozsvícení  
vánočního stromu

Pozvánky  
na vánoční koncerty

Úvodník

Pozvánky

Vánoční pozdrav starosty města
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Krásný vánoční strom věnovala  
rodina Motalova z Pravčic.  
Patří jim velké poděkování.

Bylo plno a panovala příjemná předvánoční atmosféra

Rozsvícení vánočního stromu  
28. 11. 2014

Andělská tombola Nechybělo vystoupení žáků ZUŠ Hulín Vystoupení dětí MŠ Hulín bylo velmi povedené

Flereti rozezpívali zcela  
zaplněné prostranství před KK

Dixieland Hulín Vystoupení pro děti Fešák Píno

Rozsvícený strom, úžasný ohňostroj

Na netradičním místě se letos rozsvě-
coval vánoční strom v Hulíně. Rekon-
strukce náměstí neumožnila konání akce 
na tradičním místě a tak vedení města 
našlo náhradní řešení. Vánoční strom se 
postavil na volném prostranství před Kul-
turním klubem. A že to byla volba dobrá, 
dokazuje velký zájem návštěvníků. Roz-
svěcování stromu předcházelo kulturní 
vystoupení pro děti Fešák Píno, vystou-
pení dětí z MŠ Hulín, žáků ZUŠ Hulín.  
Po vánoční zdravici a zapálení první ad-
ventní svíce následoval velkolepý a krásný 
ohňostroj. Vrcholem večera bylo vystou-
pení folkrockové kapely Fleret, která svým 
programem nastavila pravou adventní ná-
ladu. Přicházející vánoce také připomínal 
všude vonící punč a stánky s vánočním 
zbožím. Všem , kteří se jakoukoliv měrou 
podíleli na organizaci a že to bylo letos 
opravdu náročnější i technicky, jelikož 
bylo nově promítáno pro diváky na plátno, 
samozřejmě všem  účinkujícím bych ráda 
poděkovala za perfektně odvedenou práci.

Místo bylo sice netradiční, ale dokonale 
splňovalo klidnou vánoční atmosféru. Tak 
příští rok se znovu uvidíme, snad už na místě 
tradičním, a to na novém hulínském náměstí.

J. Z.
Více fotografií na www.hulin.cz
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Z RADNICE

USNESENÍ z ustavujícího zasedání Zastupitelstva města Hulína,
konaného dne 5. listopadu 2014 v Kulturním klubu v Hulíně

Usnesení č. 1/2014
Zastupitelstvo města Hulína bere na vědomí 
složení slibu všech členů Zastupitelstva měs-
ta Hulína v souladu s ustanovením § 69 odst. 
2) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění 
později vydaných předpisů;
platnost usnesení: přijetím.
Usnesení č. 2/2014
Zastupitelstvo města Hulína určuje ověřova-
teli zápisu z ustavujícího zasedání pana Leo-
še Holubníčka a Ing. Jiřího Schaffera;
platnost usnesení: přijetím.
Usnesení č. 3/2014
Zastupitelstvo města Hulína schvaluje ná-
vrhovou komisi ve složení Ing. Vladimír 
Omasta, pan Petr Polák a Mgr. Irena Janů;
platnost usnesení: schválením.
Usnesení č. 4/2014
Zastupitelstvo města Hulína schvaluje způsob 
volby orgánů obce na ustavujícím zasedání 
zastupitelstva, a to veřejnou volbou aklamací;
platnost usnesení: schválením.
Usnesení č. 5/2014
Zastupitelstvo města Hulína volí v souladu 
s ustanovením § 84 odst. 2 písm. m) zákona  
č. 128/2000 Sb., o obcích ve znění později 
vydaných předpisů;
a) starostou města v uvolněné funkci: pana 
Mgr. Romana Hozu
b) místostarostou města v uvolněné funkci: 
pana Petra Poláka

c) členy Rady města: Ing. Bronislava Fuksu, 
Ing. Jiřího Schaffera, Ing. Bohumila Kuchaříka
platnost usnesení: zvolením.
Usnesení č. 6/2014
Zastupitelstvo města Hulína zřizuje v soula-
du s ustanovením § 84 odst. 2 písm. l) zákona 
č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění později 
vydaných předpisů Finanční výbor Zastupi-
telstva města Hulína, Kontrolní výbor Zastu-
pitelstva města Hulína a Osadní výbor pro 
Záhlinice a Chrášťany;
platnost usnesení: zřízením.

Usnesení č. 7/2014
Zastupitelstvo města Hulína stanovuje v sou-
ladu s ustanovením § 72 a 84 odst. 2 písm. n)
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění 
později vydaných předpisů měsíční odměny 
poskytované neuvolněným zastupitelům ve 
volebním období 2014 – 2018 takto:

- člen Rady města: 1.650 Kč
- předseda výboru Zastupitelstva nebo ko- 
 mise Rady města: 1.300 Kč
- člen výboru Zastupitelstva nebo komise  
 Rady města: 1.120 Kč
- člen Zastupitelstva: 400 Kč
- příplatek podle počtu obyvatel: 260 Kč

Zastupitelstvo města Hulína současně schva-
luje, že se jednotlivé měsíční odměny za 
výkon funkcí sčítají a příplatek podle počtu 
obyvatel poskytovaný k odměnám je vyplá-
cen pouze k odměně za výkon funkce člena 
Zastupitelstva;

platnost usnesení: schválením.
V Hulíně 5. listopadu 2014

Mgr. Roman Hoza, starosta města
Petr Polák, místostarosta města

Ověřovatelé usnesení:  
Leoš Holubníček, Ing. Jiří Schaffer

Ustavující zastupitelstvo  
města Hulín rozhodlo 

 5. listopadu o orgánech města
Starostou byl zvolen dosavadní starosta 

města Hulín Mgr. Roman Hoza,  
místostarostou Petr Polák. 

Přejeme novým zastupitelům správná 
rozhodnutí pro další rozvoj města.

Mgr. Roman Hoza, starosta města
Petr Polák, místostarosta města
Ing. Jiří Schaffer, člen Rady města
Ing. Bronislav Fuksa, člen Rady města
Ing. Bohumil Kuchařík, člen Rady města 

USNESENÍ č. 1 
 z 1. schůze Rady města Hulína, konané dne 12. listopadu 2014 

Rada města po projednání a v souladu se zák. 
č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění později 
vydaných předpisů
1) Doporučuje ZM
2) Schvaluje

1) Doporučuje ZM
a) schválit kupní smlouvu na prodej po-
zemků parc. č. 78/23, 78/24, 78/25, st.170/2  
a st. 222/2, vše o celkové výměře 53 m² v k. ú. 
Záhlinice, manželům Dimitarovi a Monice 
Prodanovým, oba bytem Záhlinice;
platnost usnesení: do 30. 06. 2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
b) schválit kupní smlouvu na prodej pozem-
ku, který tvoří část parc. č. 1032 o výměře cca 
37 m² v k. ú. Hulín, f. Elektromont – Hulín,  
s. r. o., IČ 469 04 786;
platnost usnesení: do 30. 06. 2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
c) schválit kupní smlouvu na prodej pozemku, 
který tvoří část parc. č. 2734/1 o výměře 9 m²  
v k. ú. Hulín vlastníkům bytových jednotek 
domu č. p. 136 v k. ú. Hulín dle jejich podílů 
na pozemku parc. č. 2733 v k. ú. Hulín;
platnost usnesení: do 30. 09. 2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
d) schválit kupní smlouvu na prodej pozem-
ků, které tvoří část parc. č. 1543/4 a 1545/3 
o výměře cca 190 m² v k. ú. Hulín manž. 
Mgr. Jiřímu a Mgr. Kamile Macháčkovým, 
oba bytem Hulín;

platnost usnesení: do 30. 09. 2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
e) schválit kupní smlouvu na prodej pozem-
ků, které tvoří část parc. č. 1454/5 a parc. č. 
1513/1, vše v k. ú. Hulín, o celkové výměře 
cca 200 m² Martinu Šindelkovi, bytem Hulín;
platnost usnesení: do 30. 06. 2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
f) vzít na vědomí pravomocné rozhodnutí vy-
dané Státním pozemkovým úřadem, Krajským 
pozemkovým úřadem pro Zlínský kraj, Po-
bočka Kroměříž, pod č. j. SPU 315248/2014,  
v souladu se schváleným návrhem komplex-
ních pozemkových úprav v k. ú. Záhlinice  
a části k. ú. Hulín, a v souladu s § 85 písm. a)  
zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění poz-
ději vydaných předpisů, a schválit nabytí a pře-
vod nemovitostí dle přílohy tohoto rozhodnutí;
platnost usnesení: přijetím;
zodpovídá: Ing. Roman Dutkevič;
g) v souladu s ust. § 6 odst. 5 písm. f) zákona č. 
183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním 
řádu, ve znění později vydaných předpisů, určit 
zastupitele pana Ing. Jiřího Schaffera, Hulín, 
pro spolupráci s pořizovatelem při pořizování 
územně plánovací dokumentace a jejich změn;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Roman Hoza;
h) schválit navýšení finančního příspěvku za 
účelem zajištění dopravní obslužnosti Zlínské-
ho kraje o 15,- Kč/obyvatele na 100,- Kč/oby- 
vatele od 01. 01. 2015;

platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: JUDr. Hana Hrabalová;
i) schválit podle § 84 odst. 2 písm. d) zákona č. 
128/2000 Sb., o obcích, ve znění později vyda-
ných předpisů, a v souladu s§ 27 odst. 2 záko-
na č. 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech 
územních rozpočtů, ve znění později vydaných 
předpisů, rozhodnutí o zrušení SPORTOVNÍ-
HO AREÁLU Hulín, příspěvkové organizace, 
se sídlem Antonína Dvořáka 1214, 768 24 Hu-
lín, IČ 704 36363, ke dni 31. prosince 2014;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Roman Hoza;
j) schválit rozpočtové opatření č. 3/2014 dle 
přiloženého návrhu;
platnost usnesení: schválením ZM;
zodpovídá: Bc. Eva Kubínová.

2) Schvaluje
a) Výpůjčku na pozemek parc. č. 4713 v k. ú.  
Hulín s Ing. Vladimírem Omastou, IČ 750 
54001, za účelem ozelenění;
platnost usnesení: do 30. 03. 2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
b) Dodatek č. 1 ke smlouvě o nájmu s Ing. 
Vladimírem Omastou, IČ 750 54001, upra-
vující rozsah pachtu;
platnost usnesení: do 30. 03. 2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
c) Pachtovní smlouvu na pozemek, který tvo-
ří část parc. č. 4179 v k. ú. Hulín, o výměře   
0,4665 ha Lubomírovi Zbořilovi, IČ 41518080, 
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za účelem zemědělské prvovýroby;
platnost usnesení: do 30. 03. 2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
d) Doplnění dodatku č. 2 Smlouvy o země-
dělském pachtu se spol. SALIX MORAVA, 
a. s., IČ 253 80893, o pozemek parc. č. 4930 
v k. ú. Hulín;
platnost usnesení: do 30. 03. 2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
e) záměr prodeje pozemků, které tvoří část 
parc. č. 300/2 v k. ú. Záhlinice;
platnost usnesení: do 30. 09. 2015;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
f) Smlouvu o poskytnutí účelové neinvestiční 
dotace z rozpočtu Zlínského kraje na výdaje 
jednotky SDH;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
g) smlouvu o nájmu nebytových prostor v do- 
mě čp. 375 v ul. Dr. Stojana v Hulíně na dobu 
určitou od 01. 11. 2014 do 30. 06. 2015;

platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: p. Zdeněk Váňa;
h) poskytnutí podpory na opravu stávajících 
chodníků a vjezdů těmto žadatelům:
 1) manž. Vratislav a Emílie Zouvalovi,  
  Jiráskova 1268, 768 24 Hulín;
 2) manž. Jiří a Eva Janouškovi, U Stavu  
  1251, 768 24 Hulín;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Ing. Roman Dutkevič;
i) na základě předložených nabídek výsledek 
výběrového řízení na akci „Svoz směsného 
komunálního odpadu a provozování sběrného 
dvora ve městě Hulín“ s tím, že nabídka firmy 
BIOPAS, s. r. o., IČ 469 60 511, se sídlem Kapla-
nova 2959/6, 767 01 Kroměříž, s výslednou 
cenou 4.735.380,- Kč bez DPH byla vybrána 
jako nejvýhodnější, a pokud nebudou podány 
v zákonné lhůtě námitky proti výsledku výbě-
rového řízení, se současně schvalují Smlouvy  
o poskytnutí služeb s firmou BIOPAS, s. r. o., 

IČ 469 60 511, se sídlem Kaplanova 2959/6, 
767 01 Kroměříž na dobu neurčitou;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Ing. Roman Dutkevič;
j) prodejní cenu „hrníčku na radniční punč“ 
50,- Kč/1 kus;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá;
k) ocenění bezpříspěvkových dárců krve for-
mou finančního daru ve výši 2.000,- Kč pro 
jednotlivce v souladu s předloženým návrhem;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: pí Jiřina Floriánová;
l) nové platové výměry ředitelů příspěvko-
vých organizací města Hulína;
platnost usnesení: schválením;
zodpovídá: Mgr. Jana Kutá.

V Hulíně dne 12. listopadu 2014
 Mgr. Roman Hoza, starosta 

 Petr Polák, místostarosta

Ocenění dárců krve

Krev je nejdůležitější tekutinou na světě. 
Nikdo z nás neví, kdy my nebo naši blízcí 
budeme krev potřebovat. O to více je třeba si 
vážit lidí, kterým není lhostejný osud ostat-
ních, a jsou pravidelnými dárci krve. Jsme 
rádi, že mnoho těchto lidí žije v našem městě. 
Vedení města pravidelně oceňuje dárce krve. 

Ve středu 19. 11. 2014 přijal na radnici hu-
línské dárce krve pan starosta města Mgr. R. 
Hoza. V krátkém projevu poděkoval dárcům 
za jejich obětavost a občanský přístup. Bez-
platní dárci převzali z rukou starosty města 
pamětní listy, červené růže a finanční hoto-
vost, která alespoň částečně nahradí odměnu 
za tento počin.

Dárcům krve přišla také popřát a poděko-
vat předsedkyně Klubu dárců krve Kroměříž-
ska D. Úlehlová.

J.Z. Ocenění dárci:
 1.  pan Jaroslav Podmol  50 odběrů
 2.  pan Jaroslav Šůsta  50 odběrů
 3.  paní Ladislava Coufalová  50 odběrů
 4.  pan Radim Tomek  60 odběrů
 5.  pan Josef Skopal  60 odběrů
 6.  pan Petr Cikánek  60 odběrů
 7.  pan Radovan Němeček  60 odběrů
 8.  pan Marek Sovadina  80 odběrů
 9.  pan  Miroslav Růžička  80 odběrů
 10.  pan Josef Zimmermann  100 odběrů
 11.  pan Vladimír Majdloch  100 odběrů 

Město Hulín rozdělovalo finanční podporu neziskovým organizacím

Rada města Hulína v měsíci listopadu přerozdělila v rámci druhého kola grantů finanční podporu ve výši 250 tis. korun neziskovým organi-
zacím. Více jak dvaceti organizacím z Hulína ze sféry sportu, kultury a volnočasových aktivit se dostalo na konci roku finanční podpory, která 
pomůže zajistit provoz a fungování  těchto  organizací. Rozdělení financí je také poděkováním vedení města Hulína za reprezentaci města nejen 
v rámci České republiky, ale také v zahraničí.  J.Z.

Žadatel Příspěvek
Dechová hudba Hulíňané 20.000,-
Přátelé a kamarádi 3.000,-  
CYKLO MXM Hulín, o. s. 5.000,-
Základní kynologická organizace 5.000,-
Společnost pro pomoc nemocným dětem 5.000,-
SK BURE Hulín 6.000,-
Oblastní charita KM - Kontaktní centrum Plus 8.000,-
Mažoretky Aleny Rafajové 20.000,-
Myslivecké sdružení ROVINA Hulín 5.000,-
SRPD Morava - ZUŠ Hulín 10.000,-
Pěv. sbor ZVONKY -  ZUŠ Hulín 5.000,-
FK Admira Hulín 15.000,-
Oblastní charita Kroměříž – sociální poradna 5.000,-

Žadatel Příspěvek
Klub dárců krve Kroměřížska 3.000,-
Český svaz gymnastických sportů 4.500,-
Gymnastický klub Hulín, o. s. 12.500,-
TJ SOKOL Záhlinice 25.000,-
OREL jednota Hulín                    10.000,-
Sbor dobrovolných hasičů Hulín 15.000,-
Taneční skupina Trick, z. s. 8.000,-
Česká provincie Kongregace Milosrdných sester  
sv.Vincence de Paul-Nemocnice Milosrdných sester 30.000,-

Pěvecký sbor SMETANA Hulín 15.000,-
O. s. rodičů a přátel ZŠ a MŠ speciální Kroměříž 
Korálky 10.000,-

OS zdrav. postižených Hulín 5.000,-
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Náměstí v rekonstrukci

Oznamujeme, že ode dne 19. 11. 2014 budou zahájeny přípravné práce na severní 
části náměstí. Vstup a vjezd do přiléhajících budov bude zachován. Při pohybu po stave-
ništi dbejte prosím zvýšené opatrnosti a dodržujte případné pokyny pracovníku stavby.  

Více aktuálních informací na http://www.hulin.cz/revitalizace-namesti 

Hulíňané natáčeli pro televizi Noe. Na vysílá-
ní se můžete těšit o Vánocích na televizi Noe.

Nové kontejnery 
na Družbě

Na sídlišti Družba se objevily nové pod-
zemní kontejnery od firmy Reflex Zlín.

Sklolaminátové nádoby v objemech 3 m3  
na sběr tříděného odpadu jsou umístěny zce-
la pod terénem. Podzemní část kontejneru je 
uložena v krychlové šachtě. Pohledové, resp. 
estetické části podzemního kontejneru před-
stavuje sloupek s vhazovacím otvorem pro 
odpad a dále horní podlaha, tedy pochozí plo-
cha. Při vyprazdňování kontejneru je šachta 
chráněna bezpečnostní zábranou.

SVOZ ODPADU  
O VÁNOČNÍCH  

SVÁTCÍCH:
24. 12. 2014 - středa

svoz jako obvykle

26. 12. 2014 - pátek  
nevyváží se. 

Náhradní svoz v sobotu 27. 12. 2014

02. 01. 2015 - pátek  
nevyváží se. 

Náhradní svoz v sobotu 03. 01. 2015

Hulíňané v televizi
Děkujeme ze srdce za vaši ochotu a podporu.  

Vážíme si jí.

I když nevidím a neslyším jako většina z 
vás, neznamená to, že nepoznám hodné lidi 
se srdcem na dlani. S jejich pomocí dokážu 
existovat a můj život je kvalitnější a spoko-
jenější. Proto bych touto cestou nesmírně rád 
poděkoval za opětovný finanční dar firmě 
TOSHULIN, a. s., díky kterému jsem si mohl 
pořídit speciální zdravotní kočárek, jenž je 
při mé nepohyblivosti životně důležitý.

Bylo by mi ctí, kdybych mohl z vlastních 
úst do celého světa vykřičet, jak moc spo-
lečnosti TOSHULIN, a. s., děkuji. Bohužel 
mluvit neumím, ale i tak doufám, že ví, co 
pro mě jejich podpora znamená. Hřeje mě  
u srdíčka, že znám ty, kteří v dnešní době, 
kdy se každý stará hlavně sám o sebe, umí 
nezištně pomoci.

Zároveň bych chtěl popřát všem zaměst-
nancům firmy TOSHULIN, a. s., do nového 

roku to nejdůležitější - zdravíčko. Všichni 
si jej skutečně zaslouží… Díky nim se rány 
osudu snášejí mnohem lépe. 

Děkuji!
 S láskou a úctou Lukášek Krejčí  

a jeho maminka s tatínkem
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Výtěžek Novoroční benefice ve prospěch sociálních služeb

Na začátku letošního roku, 5. ledna 2014, 
proběhla pod záštitou starosty města Roma-
na Hozy a místostarosty Petra Poláka v sále 
Kulturního klubu v Hulíně Novoroční bene-
fice ve prospěch sociálních služeb v Hulíně. 

Ze získané finanční částky jsme zakoupili 
transportní invalidní vozík, který je k dispo-
zici našim uživatelům. Invalidní vozík je leh-
ký, snadno ovladatelný, pohodlný a skládací. 
Což je velkou předností, pokud jej chcete 
skladovat doma na chodbě a nebo převážet 
v autě k lékaři. 

Od roku 2012 používá naše pečovatelská 
služba pro vedení agendy související s cho-
dem sociální služby počítačový software fir-
my Zajíc, ve kterém evidujeme veškeré údaje 
o uživatelích a také provádíme vyúčtování 
odebraných služeb. Za zbývající část výtěžku 
Benefice jsme k tomuto programu zakoupili 
čtečky úkonů poskytnuté péče.

Jak to tedy v praxi probíhá?

Čtečka úkonů je taková malá krabička 
podobná mobilnímu telefonu, jen nemá to-
lik tlačítek. Čtečka snímá čárové kódy, které 
jsou originální pro jednotlivé úkony daného 
uživatele. Není tedy možné zaměnit např. 
úkon „Běžné nákupy a pochůzky“ u paní M. 

s paní Z. Pečovatelka přinese ke každému 
uživateli list papíru potištěný čárovými kódy, 
stejnými jako jsou na zboží v obchodě. Tyto 
kódy zůstávají v domácnosti uživatele. Jak-
mile začne pečovatelka poskytovat uživateli 
sjednaný úkon, namíří čtečkou na kód od-
povídající úkonu a kód sejme stisknutím tla-
čítka. Jakmile skončí s úkonem, opět sejme 
kód. A tak pečovatelka vystřídá kódy všech 
úkonů, které uživateli poskytne. Tyto čtečky 
se následně připojí k počítači a data z čtečky 
se do něj přenesou. Pod-
le získaných dat připra-
ví vedoucí PS uživateli 
vyúčtování za odebrané 
služby.

Od čteček očeká-
váme ještě přesnější 
evidenci odebrané péče 
než doposud, která po-
vede k vyšší spokoje-
nosti uživatelů. 

Další novinkou v 
naší pečovatelské služ-
bě je dovoz obědů au-
tem ze školní jídelny v 
Hulíně, a to jak pro naše 
uživatele, kteří s námi 

mají sjednanou smlouvu, tak i pro širokou 
veřejnost. Stačí se obrátit na vedoucí PS, tel. 
737 018 289. 

Rádi bychom také touto cestou popřáli 
uživatelům pečovatelské služby DECENT 
Hulín, p. o., klidné prožití vánočních svátků 
a v novém roce zdraví a pohodu. Děkujeme 
za spolupráci vám, vašim rodinám i s námi 
spolupracujícím lékařům. 

Pracovnice pečovatelské služby

Muzeum bilancujeMUZEUM F. SKOPALÍKA

Právě vychází poslední letošní 
číslo Hulíňanu – a tak, jak bývá 
zvykem, na konci roku rekapitu-
lujeme. Jsou to dva roky, kdy jsem 
nastoupila do nově opraveného 
Muzea Františka Skopalíka v Záh-

linicích jako programová pracovnice. Je to pro 
mě práce nová, setkávám se s lidmi, kteří jsou 
pro mě noví. V muzeu dnes probíhají výstavy, 
přednášky a setkání a díky tomu Záhlinice jsou 
více vidět. Blíží se Vánoce, ráda bych prostřed-

nictvím Hulíňanu chtěla vyjádřit díky všem za 
podporu a pomoc. Přece to všichni známe, sám 
člověk nic neudělá. Posílám poděkování všem 
příznivcům a návštěvníkům za podporu, spo-
lupracovníkům Města Hulín, zvlášť paní Jarce 
Zakravačové. Chci vyzdvihnout práci SDH 
Záhlinice pod vedením paní Věry Frgalové za 
údržbu trávníku v okolí muzea. V celé obci je 
nutno udržovat čistotu a pořádek, zvlášť v cen-
tru, kde stojí hojně navštěvovaná budova mu-
zea. Vždyť sám František Skopalík velmi dbal 

na to, aby obec byla řádně uklizená a výstavní, 
a o to se starají pracovníci Kombyt Hulín pod 
vedením pana Antonína Huťky. Přestože se po 
celý rok pravidelně starají o čistotu a pořádek v 
obci, zareagovali okamžitě a i přes nepříznivé 
počasí, kdy nás všechny překvapil nečekaný 
příjezd redaktorů České televize pro natáčení 
pořadu Toulavá kamera 2014, uklidili střed 
obce i okolí Muzea Fr. Skopalíka, za což jim 
patří velký dík.

V. Navrátilová

Pozvánka do muzeaDen řemesel

Před svátkem sv. Martina jsme v Muzeu 
Františka Skopalíka v Záhlinicích pořádali 
druhý ročník Dne řemesel. Cílem této akce 
je připomenout řemesla, která byla v minu-
losti běžnou součástí měst i obcí, ale také 
nově vznikající rukodělné činnosti. Návštěv-
níci mohli shlédnout práci dráteníků – uká-

zali opravy starých kameninových nádob  
a výrobu ozdob na vánoční stromeček, koláři 
sestrojili dřevěné kolo a vyráběli před zraky 
diváků dřevěné lopaty na přehazování sladu. 
S kovářem bylo možné si ukovat svůj vlastní 
hřebík a s medařkou smotat svíčku na vánoční 
stůl. Zpracování konopného vlákna předved-

ly přadlena a tkadlena. 
A připomenout si při-
cházející dobu adventní 
a vánoční s perníkářkou 
jste si mohli při zdobe-
ní voňavých perníčků. 
Zpracování peří z mar-
tinské husy na výrobu 
mašlovačky a nebo ky-
tičky s hospodyněmi si 
vyzkoušely s nadšením 
děti. Těšíme se již na 
další ročník, na kterém 
vám představíme i jiná 
řemesla a jejich mistry.

 V. Navrátilová



7

Hulíňan

To, že zájem o vzdělání neupadá ani s vě-
kem, dokazují naši senioři, kteří pravidelně 
navštěvují Akademii třetího věku. Ve středu 
19. listopadu se v prostorách Kulturního klubu 
uskutečnila další přednáška pro seniory. Téma 
bylo jednoduché a velmi zajímavé – historie 

Hulína a jeho staveb. Přednášejícím nemohl 
být nikdo jiný než historik a hulínský patriot, 
pan Vlastimil Úlehla. Velmi zajímavá před-
náška podaná zasvěceně panem Úlehlou skli-
dila velký potlesk od více jak 60 posluchačů 
Akademie třetího věku. Účastníci se dozvě- 

děli o zajímavostech  
z historie města a někte-
rých historických staveb. 
Pan Úlehla je jedním 
z autorů knihy Hulín – 
město na křižovatkách 
a také poskytovatelem 
většiny fotografií v této 
publikaci, kterou vydalo 
město Hulín u příleži-
tosti 790. výročí první 
zmínky o městě Hulíně. 
Chtěla bych touto cestou 
poděkovat panu Úlehlo-
vi za krásné dopoledne  
a zajímavou přednášku.

J.Z.

O historii Hulína s Vlastimilem ÚlehlouAKADEMIE 3. VĚKU

POZVÁNKA:
Vánoční Akademie  

3. věku se koná
10. prosince  
od 9.00 hodin 

v sále Kulturního klubu

Z činnosti Českého svazu ochránců přírody

Podzimní dny se pomalu zkracují a my 
začínáme čím dál častěji obývat klubovnu. 
Na schůzkách se věnujeme plnění dobrovol-
ných úkolů soutěže Zlatý list. V září a v říjnu 
jsme pozorovali pavoučí sítě. Na listopad 
a prosinec bylo vyhlášeno téma „Hálky“. 
Hálky jsou výrůstky vznikající na různých 
částech rostlin. Slouží jako úkryt drobných 
živočichů, nejčastěji hmyzu, který v nich 
prodělává část svého vývoje. Nejznámější 
hálkou je duběnka – žlutá kulička, kterou 
naleznete na dubových listech i v našem par-
ku. Kolem klubovny jsme zatím našli čtyři 
různé druhy hálek. Z duběnek se ještě za-
čátkem 20. století vyráběl inkoust na psaní. 
Tato informace byla pro nás velkou výzvou, 
abychom se pokusili vyrobit si svůj vlast-
ní inkoust. A tak jsme nasbírali 20 velkých 
duběnek, sehnali klovatinu a zelenou skalici 
a podle receptu jsme si připravili svůj vlastní 
duběnkový inkoust.

V sobotu 18. října jsme se vypravili na 
Entomologický výměnný den v Napajed-
lech. Místní sokolovnu obsadili entomolo-
gové, kteří vystavovali různé pestré motýly 
a hmyz všech velikostí – od těch nejmenších 
až po hmyzí obry. Vše jsme si důkladně pro-
hlédli a ti nejotrlejší z nás dokonce i ochut-
nali nějaké dobroty připravené z hmyzu. Ně-
kteří Orlovci měli dovoleno si koupit něco 
malého domů, a tak několik strašilek puto-
valo s námi do Hulína. Pár jich máme také 
v klubovně. Když před polednem začalo být 
v sokolovně těsno, protože přicházeli stále 
nový lidé, šli jsme se svými úlovky na vlak. 
Při zpáteční cestě jsme se zastavili u „Slani-
ce“, místního minerálního pramene, který se 
nachází poblíž vlakového nádraží. Bývaly u 
něho lázně, dnes je pramen upravený a volně 
přístupný. Pro minerální vodu zde chodí lidé 
z blízkého okolí.

V pondělí 27. října jsme se vypravili do 
Valašského ekocentra ve Valašském Meziří-
čí. Kamarádi z oddílu Falco se tam na okraji 

města v areálu bývalých kasáren snažili při-
pravit lepší podmínky pro volně žijící zvířata 
a my jsme jim pomáhali. Nejvíce práce jsme 
udělali v sadu u ekocentra. Ovocné stromy 
byly již prořezány a my jsme všechny ty vět-
ve natahali na jednu hromadu. Hromada zů-
stane v sadu, větve se nebudou ani pálit, ani 
nepřijdou do drtičky k výrobě štěpky. Hro-
mada větví se stane útočištěm vrabců a dal- 
ších drobných živočichů, kteří v nich na-
leznou úkryt. Další úkryt jsme dělali pro 
ještěrky, které naleznou bezpečí ve škvírách 
mezi navršenými kameny. Po svačině jsme 
si prohlédli stěnu s různými druhy budek. 
Podobnou stěnu si můžete prohlédnout také  

v naší klubovně. Potom jsme v okolí ekocen-
tra rozvěšovali různé typy ptačích budek. Na 
této výpravě jsme získali několik užitečných 
praktických zkušeností, které určitě časem 
využijeme v naší klubovně.

Ve středu 10. prosince 2014 od 16 hodin  
budeme připravovat v klubovně na 
školním pozemku různé dobro-
ty pro zimní krmení ptáků. 
Akce je určena pro veřej-
nost. Zveme tím všechny, 
kdo chce v zimě správ-
ně přikrmovat naše 
opeřence.

INZERCE

Jiří Janál
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Svatý Martin se letos opozdil, ale nikomu 
z nás to náladu nepokazilo. Ať se sněhovou 
nadílkou či bez ní se nezadržitelně blíží Vá-
noce. A to pro nás dospělé znamená spoustu 
starostí a shonu, než zasedneme ke slavnost-
ně prostřenému stolu. Ale děti tento předvá-
noční čas prožívají docela jinak. Už přemýš-
lejí, co napíšou Ježíškovi za okno, netrpělivě 
očekávají ten velký den a hlavně večer, až se 
rozsvítí doma vánoční stromeček s dárečky.

Začátkem listopadu jsou přípravy na Vá-
noce v mateřské škole v plném proudu.

Chystáme překvapení pro rodiče - program 
na Mikulášské radovánky, ve vedlejší budově 
na vánoční setkání, na rozsvěcování vánoční-
ho stromu ve městě. Zdobíme třídy, šatny, vy-
rábíme drobné dárky pro rodiče, naše kamará-
dy z jeslí, základní školy a pro sponzory. Děti 
si upečou svoje opravdové vánoční perníčky, 
vyzkoušejí si nejrůznější vánoční obyčeje a 
zvyky, zaposlouchají se do vánočních příbě-
hů z časů Josefa Lady, zazpívají si vánoční 

koledy, vydáme 2. číslo časopisu Školička, 
připravíme školní kalendáře, navštívíme kom-
ponovaný program v Kulturním klubu – Jak 
se pečou Vánoce. Rozdáme si dárky od škol-
kového Ježíška a od svých kamarádů ze třídy.

Všichni se už těšíme na rozzářená dětská 
očka a tvářičky plné radostného očekávání 
kouzelného vánočního tajemství…

Touto cestou bych chtěla za zaměstnance 
všech budov naší mateřské školy poděkovat za 
spolupráci a podporu našemu zřizovateli – Měs-
tu Hulín, partnerům – Základní škole, Školní 
družině, SVČ dětí a mládeže, Základní umělec-
ké škole, Jeslím, Městské knihovně, Kulturnímu 
klubu, sponzorům – VaK Kroměříž, SFINX Ho-
lešov, TOSHULIN, a.s., Hulín, KARIM Hulín, 
AUTODÍLY Zdeněk Tobolík Hulín, rodičům  
a přátelům školy. Přejeme všem jmenovaným  
a také vám, čtenářům Hulíňanu, klidné a poho-
dové prožití vánočních svátků, klid a mír, hodně 
zdraví, štěstí a úspěchů v roce 2015.

 Miluše Budínová

Podzimní ohlédnutí v mateřské škole v ZáhlinicíchMATEŘSKÁ ŠKOLA

V posledních týdnech byly všechny čin-
nosti v naší mateřské škole zaměřeny na po-
zorování změn v podzimní přírodě. Všímali 
jsme si stromů i jejich plodů, práce na polích 
i na zahradách, odletu ptáků i počasí. Sledo-
vali jsme, jak se příroda chystá ke spánku.

Oslavili jsme také Mezinárodní den stro-
mů, a to 20. října vycházkou do malebného 
okolí Záhlinických rybníků, kde jsme po-
zorovali sluncem ozářené, krásně zbarvené 
stromy a keře. Děti si všímaly rozdílů mezi 
listnatými a jehličnatými stromy, učily se je 
rozlišovat a pojmenovávat. Vysvětlili jsme si 

význam stromů pro člověka a jejich využití. 
Děti sbíraly přírodniny, které v mateřské ško-
le roztřídily do krabiček a které budou využí-
vat při dalším bádání a seznamování se zají-
mavostmi přírody. Rozhodli jsme se také, že 
celoročně budeme pozorovat lípu, která roste 
před naší mateřskou školou, a pozorování bu-
deme průběžně zaznamenávat.

Ve čtvrtek 30. října 2014 proběhlo v naší 
mateřské škole společné tvoření z podzimních 
přírodnin. Rodiče i děti si přinesli dýně, jabl-
ka, brambory, podzimní květy a listy, ze kte-
rých v příjemné tvůrčí atmosféře vykouzlili 

krásně vykrájené dýně a podzimní dekorace. 
Některé si odnesli domů, jiné nám zůstaly na 
výzdobu interiéru naší školky. Využili jsme je 
také při školní oslavě Halloweenu. Tvoření 
přispělo k upevňování estetického cítění dětí 
a prohloubilo dobrý vztah rodičů ke škole.

Přejeme všem čtenářům Hulíňanu příjemné 
prožití zbylých podzimních dnů spousty ener-
gie při přípravách na nastávající vánoční svát-
ky. Do nového roku pak přejeme především 
hodně štěstí, zdraví a hodně radostných dnů.

 Eva Doleželová, Helena Malaníková

Jdou, jdou zas k nám dny zázraků a přání INZERCE
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V letošním školním roce se členové 
ekotýmu začali scházet pravidelně každý 
týden, aby stihli splnit všechny úkoly, kte-
ré si naplánovali. Kdo je člen ekotýmu? 
Může jím být každý, koho zajímá naše ško-
la a chce se podílet na změnách k „lepšímu“  
v oblastech energie, odpadů, spotřeby vody, 
prostředí školy a dopravy.

Do našich aktivit zapojujeme i ostatní 
žáky a učitele, spolupracujeme s ekotýmem 
ze ZŠ Bratrství Čechů a Slováků z Bystřice 
p. H. a z Újezdu u Brna, s ochránci přírody,  
s MěÚ, s MŠ.

Novinkou je i vydávání Ekonovin, které 
dostanou do tříd všichni žáci. Mohou si pře-
číst, co se v ekotýmu děje.

Cílem „ekotýmáků“ je dál plnit cíle Ekoško-
ly a prezentovat naši školu široké veřejnosti.

Ukázka z Ekonovin:
Ekotým v Bystřici pod Hostýnem

Dne 6. 10. jsme jeli s našim ekotýmem na 
ZŠ Bratrství Čechů a Slováků do B. p. H. 

Po příjezdu na místo jsme šli ke škole.  
Ta vypadala přesně jako ta naše. Přivítala 
nás velmi milá paní učitelka, která s námi 
strávila celý náš pobyt na škole, potom nás 
zavedla do učebny chemie, kde na nás če-
kalo 8 členů ekotýmu z Bystřice. Měli jsme 
se rozdělit do skupinek po 3 a 4 lidech, po-
tom k nám přibyli dva členové z Bystřice. 
Náš první úkol byl ke každému písmenu 
abecedy přiřadit slovo, kterým se může za-
bývat ekotým… Potom nás provedli po ško-
le. Zjistili jsme, že mají v některých učeb-
nách lepší vybavení než my. Po prohlídce 
jsme šli zpět do učebny chemie a paní uči- 
telka nám pustila prezentaci o jejich škole. 
Nakonec jsme šli na jejich školní zahradu, 
která byla opravdu hezká, měli dva hotely 
pro hmyz, hřbitov odpadků a také bylinnou 
spirálu. Čas nám utekl jako voda a my jsme 
museli jít na vlak. Moc se nám tam líbilo  
a rádi se tam vrátíme!

ZÁKLADNÍ ŠKOLA Ekotým už zahájil  
svou činnost

Návštěva v muzeu

V pondělí 10. 11. 2014 navštívily třídy  
2. B a 2. C Muzeum Františka Skopalíka  
v Záhlinicích. Příjemné dopoledne s námi 
strávila paní Navrátilová, která nás vřele 
přivítala a provedla po celém muzeu. Větši-
na poprvé uviděla předměty, které využívali 
lidé v minulosti. Také jsme se dozvěděli, že 
František Skopalík byl poslancem Zemského 
sněmu Moravského, od roku 1879 poslan-
cem říšského parlamentu. Zajímavostí je, že 
mluvil vždy česky a oblékal hanácký kroj.
Protože nám počasí přálo, mohli jsme si do-
volit vydat se do Záhlinic pěšky a obdivovat 
krásy přírody. Výlet se nám vydařil a všichni 
školáci se už těší na další výlety za poznáním.
Mgr. Tereza Pitnerová a Mgr. Eva Cupáková

Výlov rybníka  
v Záhlinicích

Žáci čtvrtých tříd vyrazili v úterý na vý-
lov rybníka do Záhlinic. Cesta vlakem uběhla 
velmi rychle a před půl devátou jsme už stáli  
u vypuštěného rybníka, kde byl výlov v plném 
proudu. Žáci mohli pozorovat rybáře při jejich 
nelehké práci. Nikomu z nás by se v tu chvíli 
nechtělo stát po kolena v blátě a tahat těžké 
sítě. Obdivovali jsme, kolik kaprů se vyloví, 
a nejen kaprů… Na břehu v kádích byly ryby, 
které se na vánoční stůl nehodí, většinou byly 
moc malé, a tak jsme mohli vidět kromě ma-
lých kapříků i okouna a sumce. Zajímavé bylo 
i nahánění ryb do sítí. Někteří rybáři byli na 
loďce, někteří ve vodě, vytvořili oblouk, po-
malu se stahovali ke břehu a boucháním holí 
na hladinu naháněli kapry do sítě. 

Vedle v oboře jsme pozorovali daňky, kte-
ří si nás vůbec nevšímali a v klidu se pásli.

 Protože počasí bylo nádherné, slunce 
svítilo a bylo teplo, zpátky do školy jsme 
šli pěšky. Přes nadjezd, Chrášťany, podchod  
a koleje jsme za necelou hodinku dorazili  
do tříd, kde jsme exkurzi k rybníkům zhodno-
tili, zapsali a nakreslili. 

Vyučování v terénu je nejen zábavné, ale 
samozřejmě i poučné a všichni si uvědomí-
me, co v okolí našeho města máme a můžeme 
vidět. Chtěli bychom poděkovat panu Pálko-
vi, že nám umožnil tento jedinečný zážitek.

D. Hozová

INZERCE
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Ahoj z prázdnin

První vločky

První, druhá vločka se tlačí za límec – 
znovu máme první prosinec. 

Probuzení do prvního dne dětmi nejoče-
kávanějšího měsíce roku je snad pro každého 
z nás, dospělého, tak trochu zvláštní, melan-
cholické, s krásnými vzpomínkami na dět-
ství. Vnímáme mámino pohlazení, slyšíme 
tátova moudrá slova, cítíme vůni babiččina 
cukroví – třebaže už s námi dlouho nejsou. 

Každý dospělý v mlhavé dáli vidí krásu, 
jemnost a něžnost bezstarostného dětství. 
I my v družince chceme všem holčičkám  
a klukům zpříjemnit dny netrpělivého očeká-
vání příchodu Ježíška. 

Po listopadové dopravní sazce, návštěvě v 
SVČ a Knihovně Hulín, Ekotýdnu „Co s od-

padky“ a práci na hmatovém chodníčku jsme 
si všichni dali záležet se sváteční výzdobou 
školní družiny. 

…ale co to… „Ťuky ťuk, dupy dup,“ přijde 
k nám i Mikuláš. Vysoký, oděn v plášti a vedle 
něj strašidelný, hnědý čert s dlouhým ocasem. 
Na mikulášskou besídku, kde nebudou chybět 
básničky, soutěže a sladké odměny, jsme v 
rámci spolupráce přizvali i děti ze SVČ. 

Z některých tříd se již teď line dět-
ský zpěv koled, jinde při svíčkách  
a melodiích se chystá rukodělné odpoledne s 
rodiči. Ve cvičebně nejmladší nacvičují vy-
stoupení na tradiční školní jarmark ZŠ. 

Sněhové vločky alespoň v ledové zimě 
se pomalu vznášejí, dlouhé zimní večery po-

zvolna plynou, blíží se Vánoce. Jako bychom 
na dlani drželi poslední dny letošního roku. 

Dospělí, na chvíli zastavme čas. Co při-
nesly předchozí měsíce? Radost, úspěch… 
Až v našem příbytku se rozsvítí světýlka 
stromečků, usedneme u svátečně prostřené-
ho stolu, nechť každý objeví ten nejkrásnější 
dárek – dětské oči. 

První, druhá vločka, je tu silvestrovský 
den, co můžeme přát si jen? 

Do nového roku 2015 zdraví, štěstí, ra-
dost, srdce blízkého DĚTEM I DOSPĚLÝM 
A ZVÍŘÁTKŮM. 

Za kolektiv vychovatelek ŠD  
Eva Formánková 

Účast žáků 2. stupně ZŠ Hulín ve výtvarné soutěži pod názvem „Ahoj  
z prázdnin“ se stává samozřejmostí.

Soutěž je součástí projektu „Děti malují pro KONTO BARIÉRY“. Poslá-
ním této soutěže je zachycení zážitků dětí z doby letních prázdnin. Nejlepší 
a vybrané výtvarné práce budou bezplatně využity pro tvorbu obrazové části 
stolního kalendáře, který bude vydán pro rok 2017. Získané finanční prostřed-
ky poslouží na nákup pomůcek pro zdravotně postižené děti. Zdařilé výtvarné 
práce byly odeslány. Doufáme, že někoho přinejmenším potěší. 

I.H.

Den mimořádných událostí

Stejně jako minulý školní rok i letos 6. lis-
topadu 2014 proběhl na ZŠ Hulín celodenní 
školní projekt. Žáci před sebou měli zajíma-
vý den - „Den mimořádných událostí“. Už 
jejich sportovní oblečení napovídalo, že to 
nebude den jako každý jiný. Všechny žáky 
od první až po devátou třídu čekalo zajímavé 
dopoledne.

Den začal požárním poplachem a násled-
nou evakuací, kdy se žáci shromáždili na 
určených stanovištích v okolí školy. Poté se 
jednotlivě věnovali připraveným aktivitám. 
Například zásadám chování za mimořádných 
událostí, dopravní výchově, první pomo-
ci. Také měli příležitost seznámit se s prací 
„IZS“ – integrovaných záchranných složek, 
s vybavením a technikou používanou při zá-

chranných akcích, atd. Navíc 
si některé situace vyzkoušeli 
na vlastní kůži. Ocenili tuto 
práci, která díky své nároč-
nosti není pro každého.

Projektový den se vydařil 
i přes vrtkavé počasí.

Za celou školu bychom 
rádi poděkovali všem zúčast-
něným - zejména hasičům, 
policii a záchranné službě.

/HR/

Více zde: http://zs-hulin.
webnode.cz/news/den-mi-
moradnych-udalosti1/

DRUŽINKA

Pozvánky
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SVČ Mateřská škola  
v SVČ Hulín

Nedílnou součástí příležitostných aktivit 
SVČ jsou HRÁTKY PRO MŠ, kterých se 
pravidelně zúčastňuje MŠ pracoviště DRUŽ-
BA. Náplň hrátek je různorodá. Tentokrát nás 
děti navštívily ve dnech 3. 11., 5. 11. a 10. 
11. Každá třída si vyslechla pohádku o žížale, 
vymalovaly si botičku a učily se zavazovat 
tkaničku na smyčku. Děti k nám chodí čtyři-
krát do roka a již se těší na další hrátky.

L. Žourková

Pozvánky

INZERCE
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uspořádal 23. 11. 2014 v sále KK v Hulí-
ně Dechový orchestr MORAVA ZUŠ Hulín  
a jeho hosté, Hanácká dechová hudba Hulí-
ňané se svými sólisty.

Koncert zahájily na plátno promítané foto-
grafie ze začátků orchestru, který před třiceti 
lety založil pedagog a hudební skladatel Vác-
lav Smola. Poté nastoupili jeho první žáci, 
dnes Hulíňané, k nimž se připojilo i několik 
někdejších prvních žáků, v bílých košilích  
a bílých ponožkách, které před třiceti lety byly 
„hitem“ pánské módy. Zazpívat přišla první 
ze dvou zpěvaček Jarmila Stratilová spolu s 
Martinem Benediktem. V parodii předvedli 
krušné začátky prvních zkoušek svých mu-
zikantských začátků, kdy jim mnohé noty 
padaly pod pulty a Václav Smola (ztvárněn 
Romanem Polákem) se snažil dát to nepo-
sedné stádo dětí dohromady. Svým vystoupe-
ním rozesmáli celý sál a jejich rodiče, starší  
o 30 let, spolu s přítomnou Eliškou Smolovou 
vzpomínali, že to tak skutečně bylo.

Na správnou míru vše uvedl dirigent  
a umělecký vedoucí současné MORAVY  

Petr Voříšek, kterého si před 14 lety zvolil jako 
svého nástupce právě Václav Smola. Poté 
nastoupil skutečný DO Morava ZUŠ Hulín  
se svými zpěváky, Veronikou Zavadilovou, 
Jitkou Drulákovou, Zuzanou Hradilovou,  
Sárou Zpěvákovou a Tomášem Vodehnalem.

V pestrém programu 11 skladeb jako po-
cta Václavu Smolovi zazněla píseň ŘECE 
MORAVĚ. V dalších skladbách čekalo po-
sluchače překvapení. Bývalí zpěváci MORA-
VY, kteří přijeli na slavnostní koncert jako 
hosté, Eva Kývalová, Monika Dudová, Petra 
Juráňová (Voříšková), Dana Stejskalová (Vo-
říšková), Martin Benedikt a Tadeáš Hoza, si 
nejen zazpívali s orchestrem, ale i zavzpomí-
nali na ZUŠ, orchestr i své učitele, což byla 
milá vyznání.

Vystoupení ředitelky ZUŠ paní Emilie 
Šimordové bylo emotivní jejím podrobným 
vzpomínáním na dobu 16 let práce Václa-
va Smoly a jeho první MORAVY a dalších  
14 let, kdy taktovku převzal Petr Voříšek, 
kterému poděkovala za dosavadní práci.  
S poděkováním předala kytku bývalé mo-
derátorce MORAVY i paní učitelce Daně 
Zapletalové za perfektní práci se zpěváky 
orchestru. Svižná a vtipná moderace Jany 
Němcové podtrhla celý program.

Druhá část koncertu byla již cele v režii 
Hanácké dechové hudby Hulíňané s kapel-
níkem Davidem Simerským a uměleckým 
vedoucím Petrem Polákem ml. Zpívali Hana 
Simerská, Lucie Kardošová, Stanislav Hanák 
a Martin Benedikt. V jejich programu si po-
sluchači poslechli skladby např. V. Maňase 
ml., Petra Grufíka, zaujala Pohádková směs 

v arr. Karla Matiáše, paní Elišce Smolové 
bylo věnováno slow jejího manžela Život 
je krásný. Cikánský pláč Lucie Kardošové 
s klarinetovým sólem Petra Poláka oslovil 
posluchače. Směs Moravo, Moravo, si přišel 
oddirigovat host, kapelník Zdounečanky Mi-
roslav Nauč, který zavzpomínal na Václava 
Smolu i na pět let, kdy působil v kapele Hulí-
ňanů jako umělecký vedoucí.

Druhou část koncertu odmoderoval  
a vzpomínal Petr Polák ml., kvalita zvuku 
byla v režii zvukového mistra Josefa  Pod-
sedníčka.

„ZÁVĚREČNOU“ polku Františka Ma- 
ňase si přišli zahrát a zazpívat s Hulíňany-
muzikanti a zpěvačky DO MORAVA a byl 
to velmi pěkný, až dojemný závěr celého 
slavnostního koncertu. Ještě rozloučení Jany 
Němcové, poděkování všem divákům a po-
sluchačům za účast.

Tak, milá, stále mládnoucí MORAVO,  
ať se Ti daří dalších třicet let!

Věra Gremlicová

V polovině 
září jsme do-
stali pozvání 
k soutěži ko-
morních an-
sámblů do Pol- 
ska. Po veče- 
rech stráve- 
ných ve tří-
dách při ná-
cviku skladeb 
jsme se tedy 
koncem října 
vydali na da-
lekou cestu 
do polského 

 S i e r p c u , 
abychom po-

rovnali své dovednosti s hudebním mládím 
polských kolegů. Na soutěži v komorní hře 

ZUŠ Hulín reprezentovali Jakub Zapletal  
a Jaroslav Voříšek. Tenorové duo pod vede-
ním svého učitele Petra Voříška zahrálo skvě-
le a z Polska, v konkurenci dalších 23 soubo-
rů, si přivezlo stříbro. 

Po úspěchu na soutěži v komorní hře  
v Polsku vezou vavříny naši žesťaři i ze 
Slovenska. Na regionální soutěži ve hře na 
žesťové nástroje, kterou pořádala Základní 
umělecká škola Karola Pádivého v Trenčíně, 
soutěžilo téměř 30 žáků z 12 základních umě-
leckých škol ze Slovenska a Moravy. Naši 
školu reprezentovali Jakub Maňák ve hře na 
tubu a Jaroslav Voříšek ve hře na tenor, oba 
ze třídy pana učitele Petra Voříška a za kla-
vírního doprovodu paní učitelky MgA. Pavly 
Kadavé. I tady patřili naši žáci k nejlepším. 
Jakub Maňák získal 2. místo a Jaroslav Voří-
šek 1. místo. Jarda byl na konci celé soutěže 

vyhlášen abso-
lutním vítězem, 
když od odborné 
poroty získal ze 
všech soutěží- 
cích nejvíce bo- 
dů. Děkuji paní 
učitelce Pavle 
Kadavé za ocho-
tu, vstřícnost a  
trpělivost při ná- 
cviku soutěžních 
skladeb. Klukům 
byla skvělou o- 
porou a věřím, 
že naše spolu-
práce bude i na-
dále takto skvěle 
pokračovat.

Petr Voříšek

ZUŠ HULÍN Žesťaři ZUŠ Hulín v zahraničí nezklamali! 

Slavnostní koncert k 30. výročí založení DO Morava ZUŠ Hulín

ze soutěže v Polsku ze soutěže na Slovensku
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Kulturní pozvánky INZERCE
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KULTURNÍ KLUB
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Pozvánky na naše akce
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Listopad v KK Hulín

Poslední říjnový víkend byla v KK Hulín 
suverénně nejvyšší návštěva v tomto roce. 
Nejprve byla zahájena fotovýstava HULÍN 
VAŠÍM OBJEKTIVEM, která byla z provoz-
ních důvodů zkrácena jen na pátek a sobotu 
(za zkrácení výstavy se omlouváme, fotogra-
fie budou vystaveny v prostorách KK v násle-
dujícím období). 

Sobotní večer (25. 10. 2014) patřil velko-
lepé oslavě 50 LET BIGBÍTU v Hulíně a v 
prostorách KK nebylo k hnutí. Na pódiu se 
během večera vystřídaly desítky muzikan-
tů, přítomné provedl touto neopakovatelnou 
událostí Mája Nedbal. 

Ve čtvrtek 30. 10. byl v rámci Filmového 
klubu promítnut snímek FÍZLOVÉ HAJZ-
LOVÉ a v pátek 31.10. patřil přísálek kon-
certu JAROSLAVA HUTKY. Koncert měl 

vynikající atmosféru, byť v komornějším 
provedení, mezi diváky byli příznivci slavné-
ho písničkáře ze všech koutů republiky. Hut-
ka dokázal navodit příjemné chvíle u svých 
starých i nových písniček a s diváky si po 
koncertu dlouho povídal. 

První listopadový den bylo na programu 
už třetí kulinárium, což je gastronomická 
akce, která získává na oblibě a má pevné 
místo v kalendáři našich akcí. Tentokráte 
bylo menu laděné podzimně a přípravu měla 
na starosti paní šéfkuchařka Marie Fabigová. 

V sobotu 8.11. se v Hulíně přesně po roce 
ukázali se svým představením pro děti VE-
SELÁ POUŤ herci divadla Loudadlo z Prahy 
a mimo jiných loutkohereckých postaviček v 
Hulíně představili oblíbené JŮ A HELE. Ve-
čer poté patřil další stálici kulturního progra-
mu, filmovému festivalu outdoorových filmů 
SNOW FILM FEST. 

Ve čtvrtek 13.11. jsme v Hulíně už podru-
hé promítali dokumentární film AROUND 
AFRICA 2, první projekce proběhla v čer-
venci v letním kině a je vidět, že toto téma 
diváky táhne, sál KK byl i při repríze solidně 
zaplněn. 

V sobotu 15.11. byla na programu kaž-
doroční OCHUTNÁVKA MORAVSKÝCH 
VÍN, kterou jsme pořádali společně s občan-

ským sdružením Přátelé a kamarádi. Celé 
odpoledne v KK se náramně povedlo, koš-
tujících bylo sice méně, než v loňském roce, 
ale bylo více vzorků (celkem 63) a celou akci 
doprovodila cimbálová muzika studentů kon-
zervatoře PJV Kroměříž.

Libor Pecháček, KK Hulín, p. o.

PROMÍTÁNÍ  
HISTORICKÝCH FILMŮ

Pro příznivce hulínské historie chys-
táme na zimní měsíce několik večerů nad 
historickými filmy s hulínskou tématikou. 
V současné době máme k dispozici ně-
kolik hodin záznamů z různých událostí  
z první poloviny minulého století a při-
pravujeme sérii promítání těchto zná-
mých i dosud nezveřejněných filmů. 
Proto bych rád požádal všechny, kteří 
mají k dispozici jakékoliv (i původní) 
videozáznamy z dob minulých, nechť se 
ozvou a dají k dispozici vzácné materiály  
ke zveřejnění. 

Kontakt:  
Libor Pecháček, KK Hulín  

pechacek@kkhulin.cz  
tel.: 773 643 646
Předem děkuji.
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Byl to nářez

V sobotu 25. října se v Kulturním klubu 
v Hulíně uskutečnil dlouho očekávaný kon-
cert k 50. výročí vystoupení první bigbeato-
vé kapely v tomto městě. S hlavním aktérem 
Jindrou Bačkem jsme zavzpomínali, že je 
to už téměř 15 let, kdy tento nápad vznikl. 
Takto velký projekt vznikl díky kreativitě 
Karla Součka z Kulturního klubu a taky díky 
obrovskému nadšení všech zúčastněných 
muzikantů. Podařilo se tak uspořádat akci,  
o které se bude ještě dlouho mluvit, a věřím, 
že zůstane uchována i v srdcích těch, kteří 
vzali po dlouhých letech svůj oblíbený hudeb-
ní nástroj a nebáli se vyběhnout na podium. 
Atmosféra, která je čekala, byla fantastická.

Sál byl beznadějně vyprodán a každá ka-
pela byla odměněna bouřlivým potleskem.
Bylo to jako v dobách největší slávy této ne-
smrtelné – a jak bylo vidět, stále mladé –mu-
ziky. Několik generací se spojilo do jednoho 
nadšeného davu, který dával všem účinkují-
cím najevo svou radost.

Úvod obstarali Mája Nedbal s Petrem Po-
lákem a oba navodili tu správnou atmosféru. 
Právě Mája, který celý večer perfektně mode-
roval, se objevil v sestavách poloviny kapel, 
podobně jako jeho brácha Tomáš coby uni-
verzální bubeník.

Potom již nastoupila hlavní hvězda veče-
ra, nestárnoucí Jindra Baček s kapelou hu-
debníků, jejichž věk se na pódiu úměrně sni-
žoval předvedeným výkonům. Písně Beatles, 
starých rokenrolových bardů a bluesmanů 

rozezněly sál hudbou šedesátých let. Hostem 
zde byl Petr Polák na saxofony.Byla to prostě 
nádhera a všichni si užili několika přídavků.

Skupina Meditace (Mikin, Pipec, Mája,Ga-
boš, Tom) vtrhla na pódium s hity let sedm-
desátých. Samozřejmě nesměly chybět songy 
jako Lady in Black, Hejaheja a při skladbě 
Smoke on the water už trsala více jako polo-
vina sálu. V závěru této série si na své staré 
písničky z prvního období své existence vzpo-
mněla kapela Nebo co v původním složení, 
kde Pipce na basu nahradil J. Ťukin Tuček.

A to už jsme se přehoupli do osmdesátých 
let. Lídrem tohoto období byl Mája Nedbal. 
Se skupinami Hrot a Parazit (Tom Minařík, 
Láďa Šenkýř, Renek a Roman Hozovi, Jirka 
Sedláček) zahráli řízný rock a v sále už to pří-
jemně vřelo. Málokdo by řekl, že se kluci na 
pódiu nesešli už několik roků. 

Léta těsně před- a po-
revoluční připomněla dnes 
už legendární kapela Kar-
burátor i se zakládajícími 
členy Františkem Kotás-
kem, který si zazpíval už v 
úvodu, s Jindrou Bačkem a 
Pepou Lambertem Gajou. 
Bylo to krásné blueso-
vé pohlazení. Karbeci (J. 
Sedláček, Radek Štěpán, 
Libor Gejza Mlodzik, Tom 
Nedbal a Petr Polák j.h.) 
ukázali, jak je blues krásné.

Celý tento parádní a myslím, že ne- 
opakovatelný večer uzavřel opět Mája Ne-
dbal taneční bigbeatovou zábavou, jak má 
být.

Chtěl bych poděkovat všem muzikan-
tům, Karlu Součkovi za organizaci a ostat-
ním z Kulturního klubu za podporu, Májo- 
vi Nedbalovi a hlavně všem bigbíťákům, 
kteří přišli a vytvořili tak fantastickou at-
mosféru.

Maximální pochvala Liborovi Heglasovi 
za bigbítový guláš a speciální poděkování 
Naděnce Mrhálkové za vynikající dort. Ne-
zbyl ani drobeček.

Na závěr pozvánky na tuhle oslavu bea-
tové muziky jsem sliboval, že to bude nářez. 
Byl.

Jarda Mikin Mikeš 

INZERCE
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„Přáli bychom si, aby právo na důstojnou 
existenci měli i ti, kteří žijí s postižením nebo 
duševní nemocí, lidé opuštění a staří, ti, kteří 
mají jinou barvu pleti nebo jiný způsob živo-
ta, ti, kteří se ocitli v nouzi nebo je zastihla 
zákeřná nemoc.“Olga Havlová

Slavnostní vernisáží s kurátorkou vý-
stavy Mgr. Monikou Granja byla zahájena 
výstava fotografií znázorňující činnost Olgy 
Havlové ve prospěch lidí s handicapem. Vý-
stava vznikla před čtyřmi roky k 20. výročí 
založení Výboru dobré vůle – Nadace Olgy 
Havlové. Fotografie jsou umístěny mezi re-
gály knih, jelikož dle slov kurátorky měla 
paní Olga knihy velmi ráda. Fotografie na 
panelech zobrazují počátky činnosti Výboru 
dobré vůle – Nadace Olgy Havlové, setká-
vání paní Olgy s dětmi a dospělými se zdra-
votním postižením, ale také se spřízněnými 

osobnostmi, například s princeznou Dianou, 
hercem Alainem Delonem či španělskou 
princeznou Cristinou.

Milým překvapením bylo symbolické za-
hájení hudebním vystoupením žáků ZUŠ Hu-
lín a hlavně oblíbeného hudebního nástroje 
saxofonu, jímž přítomné potěšil P. Polák se 
svým orchestrem BOHEMICA ZUŠ HULÍN. 
Jsme velmi rády, že tato vzácná výstava pu-
tovala právě do hulínské knihovny.

Knihovnice MěK Hulín

Krásná OlgaKNIHOVNA

UPOZORNĚNÍ PRO ČTENÁŘE
1. 12. - 10. 12. 2014 

ZAVŘENO!
Z DŮVODU INVENTARIZACE  

KNIHOVNÍHO FONDU  
BUDE MĚSTSKÁ KNIHOVNA  

UZAVŘENA. 
DĚKUJEME ZA POCHOPENÍ.

INZERCE
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INZERCE

PoděkováníSUDOKU

Prosincové sudoku je zaměřeno na vánoč-
ní náladu, takže i schéma trochu připomíná 
vánoční stromeček.

Tajenky všech tří zaslaných verzí (lehká, 
střední, těžká) na sebe navazují.

Luštitelům mnoho zdaru!
St. Trávníček

SNADNÁ VERZE:

STŘEDNÍ VERZE:

TĚŽKÁ VERZE:

Tajenka: Přejeme si mír a lásku, Jižní Haná.

1 2 3 4 5 6 7 8 9
P E E J S I E Ř M

1 2 3 4 5 6 7 8 9
M A L R A K I S U

1 2 3 4 5 6 7 8 9
I A I Z J N A H N

Vážení občané Záhlinic!
Před 12 lety jsme se přestěhovali do vaší obce. Byli jsme vámi velmi dobře přijati  
do společnosti.
Předpokládali jsme, že spojíme svůj život s vámi trvale. Život to měl naplánované 
jinak.
Přestěhovali jsme se do Otrokovic, kde začínáme budovat další náš život. Přejeme všem 
občanům hodně zdraví a klidný život. Také děkujeme pracovníkům radnice za péči  
o prostředí obce a její zvelebování.   

  Manželé Roháčkovi

9 6 7 8 1

4 6 1 2
8 5 6
4 7 3 5 8
3 8 4 9

7 4 9 8 5
6 5 3 2

3 6 1 4

8 3 9
7 4 3

7 8
8 4

9 6 1 3
9 6 2 8
3 6 4 7

2 7 9 6

4 1
2 9

9 5
1 3

6 8 4 1
8 9 4

5 3 7

7 3 2 6
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Pes, přítel člověkaZE SPOLEČNOSTI

Chovatel německých ovčáků Radek 
Fuksa se aktivně věnuje kynologii již 40 let.  
Za tuto dobu vycvičil mnoho psů, složil s nimi 
řadu zkoušek a absolvoval mnoho závodů  
na krajských i celorepublikových úrovních.  
Je předsedou Základní kynologické organiza-
ce v Hulíně. Posledních dvacet let se kynologií 
zabývá i profesně ve Výcvikovém středisku 
psovodů a služebních psů v Dobroticích.

Proč máte německé ovčáky a nikoli belgic-
kého ovčáka?

Německý ovčák mě oslovil svým vzhledem, 
vyrovnanou povahou, vytrvalostí, chutí do prá- 
ce, energičností, temperamentem, ale také tím, 
že umí odpočívat a sbírat síly na další výkony. 
Německé ovčáky chovám už od dětství a jsem 
přesvědčen, že tohle plemeno za jiné nevyměním. 

Podle čeho si vybíráte vrh, ze kterého si 
vezmete štěně? Co je pro vás podstatné?

Samotný vrh mě musí zaujmout přede-
vším svým původem, genetickými dispozi-
cemi, výběr dále ovlivňuje osobní znalost 
rodičů a předků z tréninků, závodů apod. 
Dalším důležitým prvkem pro výběr štěněte 
je zdravotní stav, který však nelze dopředu 
ovlivnit. Žádný chovatel vám nemůže zaru-
čit, že jeho odchov bude ve všech stránkách 
100% v pořádku, přestože všichni předkové 
byli zdraví jedinci a zároveň povahově vy-
rovnaní. V devadesátých letech jsem zažil 
pětileté smolné období. Během pěti let jsem 
vychoval a vycvičil šest mladých psů, které 
jsem následně musel rozdat po zahradách ze 
zdravotních důvodů – dysplazie, vady srd-
ce, chrupu, kryptorchismus, apod. Sedmým 
psem, který byl zdravotně zcela v pořádku, 
byl Argo z Trávníčkova dvora. Od té doby 
se nám ve výběru štěňat s drobnými výjim-
kami daří. V posledních letech jsem si ne-
chával štěňata po mých krycích psech (Argo  
z Trávníčkova dvora, Chris z Větrného vrchu, 
Romko FavoryCross) z těch vrhů, kde mě za-
ujala fena – matka vrhu.

A jak si vybíráte již konkrétní štěně? 
Konkrétní štěně si vybírám tak, abychom 

si navzájem padli do oka. Raději si vyberu 
méně hezkého, který o mě jeví zájem, než nej-
krásnější štěně, které se mnou nechce mít nic 
společného. Štěně by mělo být hravé, živé, 
temperamentní, žravé. První noci pak spíme 
spolu (dám si matraci do místnosti s pvc).  
To z toho důvodu, že se pro něj stáváme no-
vou smečkou a chceme, aby si na nás zvyklo 
a utvořilo s námi pevný vztah. 

Přinést si domů štěně od matky a souro-
zenců, kde měl jistotu bezpečí, byl ve zná-
mém prostředí, a dát jej hned první noc do 
boudy? To pro něj znamená vyloučení ze 
smečky, která jinak spí pohromadě a je ve fy-
zickém kontaktu. Vyloučení naráz, nové pro-
středí, štěně přišlo o matku a sourozence, a 
výměnou za to je nová smečka, která ho (psí 
interpretací) docela obyčejně nechce a odstr-
čí. Všude ve volné přírodě, kde žijí zvířata 
kolektivním životem, je vyhoštění ze smečky 
trest za prohřešek proti řádu společenství.

Co je pro vás podstatné při výchově štěně-
te? Kde se podle vás nejčastěji dopouštějí 
majitelé právě ve štěněcím věku chyb?

Při výchově štěněte se věnuji především roz-

víjení jeho přirozených vlastností, ko-
řistnického pudu, žravosti a dravosti, 
kontaktu se psovodem. Na klasické 
cviky je času dost. Hlavně rozví-
jím motivaci ve formě chuťově 
dráždivé metody (pamlsky) a 
hravě dráždivé metody výcviku 
(oblíbený předmět – míček). 

Největší chyby na cvičácích 
vidím, když majitelé malé ště-
ně drilují – sedni, lehni, zůstaň. 
Takto ho bez jakékoliv motivace  
a v mladém věku utlumí do ta-
kové fáze, že ten daný cvik pes 
udělá jen proto, že prostě musí, už 
aby měl klid, a se psovodem nechce mít 
nic společného. Prosazuji myšlenku, že  
po všech nutných přípravných fázích pro vý-
cvik štěněte je jednodušší u dospívajícího psa 
pak něco tlumit, než ho naopak zvedat.

Představíte nám své současné psy? Jací 
jsou – doma, na vycházkách, čím vás mile 
překvapili?

Naši psi jsou s velkou měrou připravová-
ní ke sportovním účelům a konkrétně k MZŘ 
IPO. Jsou všestranní. Někteří mají větší dispo-
zice k pachovým pracím a někteří k obranným 
pracím, kde je současným trendem agresivní 
vyštěkání, tvrdé zákusy, s velkou bojovností, 
ale zas na druhou stranu s plnou ovladatelností. 

Tito psi jsou rodinnými příslušníky a v běž- 
ném životě úplně normální, přátelští a ne-
konfliktní. Mile mne třeba překvapili při 
ukázkách výcviku na dětském dni. Po ukáz-
kách obran, které se mimochodem dětem líbí 
nejvíc, a ukončení ukázek se na každého psa 
vrhlo minimálně deset dětí ze všech stran, 
aby si je pohladily. No a psi to zvládli na jed-
ničku, byli v naprostém klidu, dokonce vrtěli 
ocasy a dokázali si s dětmi hrát.

Změnil se podle vás německý ovčák nebo 
spíše náš pohled a požadavky na něj?

Na tuto otázku je těžká odpověď. Určitě 
se samotný německý ovčák, ale i požadav-
ky na něj změnily. Původně byla jedna „va-
rianta NO“. Postupem vývoje a dle potřeb 
a nároků na německé ovčáky se NO rozdě-
lil na tzv. exteriérové a pracovní. Protože 
vyšlechtit takové jedince, kteří by 
splňovali veškeré nároky, je téměř 
nemožné. A požadavky na něj se asi 
změnily i z toho důvodu, že se ky-
nologie stala nejen zájmovou, ale 
i sportovní záležitostí. Podívejme 
se třeba na výsledky MS, kde roz-
hodují ½ body. Je úchvatné ve svě- 
tové konkurenci dosáhnout dle přes-
ných kritérií zkušebních řádů třeba 
290 bodů. A je jedno, jestli se závo-
dí dle IPO anebo v jiných odvětvích 
kynologie, a s tím souvisejí nároky 
a požadavky na německého ovčáka. 

Jezdíte po „malých závodech“, či 
podřizujete vše formě na velké zá-
vody?

Ano, i menší závody mají svou 
specifickou atmosféru, kde mohu 
využít možnost si vyzkoušet skuteč-
nou vycvičenost psa. A velké závody 
jsou vrcholem sezóny.

Proč se vlastně věnujete aktivně 
kynologii, skládáte zkoušky, zá-

vodíte?
Kynologii se věnuji už 40 

let, je to můj největší koníček 
a práce se psy mě baví. Je to 
a měl by být relax. Zkoušky v 
současné době skládám za úče-
lem splnění podmínek – splně-
ní limitu pro závody, splnění 
podmínek chovnosti apod. Zá-

vodění je odměna, a když vyjde  
i přední umístění, tak je to odmě-

na největší.

Jakých chyb jste se dopustil a víte, že 
tudy cesta tedy nevede, a poradil byste tak 
našim čtenářům?

Určitě jsem se dopustil mnoha chyb, každý 
se dopouští chyb. Samozřejmě by bylo nejlepší 
se chyb nedopouštět. Každý z nás si říká, když 
si pořizuje dalšího a dalšího psa, že nesmí udělat 
u nového psa chyby, kterých se dopustil u toho 
předchozího. Ale stejně udělá, zas jiné a někde 
jinde. Důležité je, pokud se chyba stane, vědět 
kde - umět si přiznat, že jsme si ji udělali sami a 
nesvádět ji na psa. 

Jak dosáhnout úspěchu v kynologickém 
závodění?

Zásadní a důležitou podmínkou je samot-
ný výběr štěněte, velká zkušenost a variabili-
ta psovoda, dále spoustu času k této činnosti 
a v dnešní době i peněz. 

Výrazem zkušenost mám mimo jiné na 
mysli, že umění psovoda nespočívá v tom, že 
vycvičí jednoho psa na kvalitní úrovni, ale že 
jich vycvičí několik na stejné nebo podobné 
úrovni a udrží je na vrcholu několik sezon. 
S tím právě úzce souvisí samotná dovednost 
psovoda - v jeho šikovných rukách, ale i citu, 
jak vymyslí a realizuje trénink pro svého psa, 
jak ho motivuje a připraví na závodní kariéru. 

Váš kynologický sen?
Mým snem je, aby mě kynologie nadále 

naplňovala a abych měl dobrý pocit z odve-
dené práce.

Děkuji za rozhovor.  
J.Z.

INZERCE
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Když chováte psy čtyřicet let a zároveň 
je pro vás sportovní kynologie tím největ-
ším a jediným koníčkem. Když od nich 
večer odcházíte domů a vše je v pořádku,  
a najednou na druhý den brzy ráno přijedete 
na venčení a co vidíte - vyražené uzamčené 
vstupní dveře, totálně rozbité vnitřní ustájení 
a psi nikde. Je to šok. Nejhorší je ta nevědo-
most - jsou v pořádku, jsou naživu, dostanou 
krmení či vodu, uvidíme je ještě někdy?

Událost se stala koncem září v našem 

městě. Pachatelé ukradli dva německé ovčá-
ky ze zamknuté budovy. Je jisté, že se nebáli 
psů, zřejmě věděli, jaká je na místě situace  
a akci měli vytipovanou. Psi jsou dennoden-
ně ustájeni venku a na noc zavíráni dovnitř, 
ale ani toto nepomohlo. 

Ukraden byl tmavě vlkošedý starší pes 
a mladá vlkošedá fenka. Oba nekonfliktní, 
velice hodní, důvěřiví, trénováni pro spor-
tovní kynologii (zkoušky a závody ve třech 
disciplínách - stopa, poslušnost, obrana).  

Po určité době nám bylo oznámeno nalezení 
našeho psa nedaleko od místa činu, při jeho 
vyzvednutí a našem společném vítání dokon-
ce nálezcům ukápla slza. A stejně jako vět-
šina lidí - nevěřícně se divili, co se v dneš-
ní době děje. Upřímně děkujeme nálezcům 
- Pavel Mrhálek, Pavel Boťanský a Barbora 
Kyselicová!

Nadále hledáme mladou vlkošedou fen-
ku (tetovací číslo 52572). Za její nalezení 
vypisujeme vysokou odměnu!

Osud psů nebyl mladým lidem lhostejný

Vzpomínka na parní lokomotivy

Vztahy strojvůdců a topičů

Již jen vzpomínky nám zbyly na mnoho 
generací strojvedoucích a topičů i jejich po-
mocníků v lokomotivních depech – zámeční-
ků, kteří pocházeli z Hulína. Založili železni-
čářskou tradici, z níž stojí za to vyzvednout 
především ono tradiční doslovné kamarád-
ství u těch dvou na lokomotivě. Život šel dál, 
parní lokomotivy dojezdily, čety na strojích 
odložily lopaty, háky na čištění ohně, zrušeny 
byly vodní jeřáby i popelové jámy. Zbyly jen 
vzpomínky na generace poctivých fachma-
nů před námi i na jejich precizně udržované 
parní lokomotivy řady 387.0 (Mikádo), 434.2 
(Dvojka), 475.1 (Šlechtična), 476.0 (Rudý 
ďábel), 477.0 (Papoušek), 534.3 (Kremák), 
555.0 (Němka) 556.0 (Štokr) a mnohé další 
parní krasavice. Zůstaly nám jen kontrasty, 
staré kilometrovníky kolem tratí a moderní 
lokomotivy elektrické či motorové trakce a 
také nejnovější soupravy RailJet, Pendolino, 

RegioJet a LEO - Express. Z Hulína praco-
valo na dráze velké množství železničářů. 
Nejen v železniční stanici, ale i v traťové 
strojní stanici, v lokomotivním depu Přerov, 
ve strojových stanicích Kroměříž a Otrokovi-
ce a také u traťové distance, elektroúseku a u 
sdělovací a zabezpečovací distance.

Slavné „Adriatiky“ pýchou Ferdinandky

V roce 1909 se uskutečnily na trati mezi 
Vídní a Lvovem zkušební jízdy slavných 
parních lokomotiv konstruktéra Gölsdorfa. 
Rychlíková doprava byla pýchou Severní 
dráhy císaře Ferdinanda (Vídeň – Břeclav – 
Hulín – Přerov – Ostrava – Krakov) a nové 
elegantní stroje řady 210 s názvem „Adria-
tik“ přispěly ke zrychlení dálkových spojů. 
Prohraná válka a následný rozpad Rakousko 
– Uherska v roce 1918 znamenal pro nejdůle-
žitější železniční tepnu monarchie poslední a 
konečnou ránu. Bývalá hlavní trať pak probí-

hala územím Rakouska a dvou následnických 
států Československa a Polska. Z některých 
úseků Severní dráhy se staly jen nevýznamné 
místní železnice.

Milan Kubíček 

Parní lokomotiva řady 475.1 (Šlechtična) 
byla po mnoho let ozdobou trati Přerov – 

Břeclav. Foto: Milan Kubíček

Koniáda 2014 aneb Trocha té srandy na konec

Možná by se do nadpisu minireportá-
že mělo doplnit ještě rčení „Když se chce, 
všechno jde!“ Na průběhu celé soboty 1. 11. 
2014, kdy se Koniáda konala, bylo totiž patr-
né, že se opravdu chtělo.

Závěr jezdecké sezóny pojaly letos jez-
decké kluby v Pravčicích netradičně a roz-
hodly se uspořádat historicky první ročník 
pravčické Koniády. Přestože bylo na pro-
gramu celkem 5 skokových či zručnostních 
soutěží (a nechybělo ani vyhlášení nejlep-
ších masek), nešlo tentokrát ani tak o spor-
tovní výkony, ale hlavně o to pobavit sebe  
i ostatní. Tomu byl program zcela uzpůsoben,  
a tak jsme v jízdě zručnosti mohli fandit ne-
jen nejmladší účastnici, teprve tříleté Alexan-
dře Skýpalové na poníkovi Hugovi - vítězkou 
kategorie dětí se stala Alžběta Švestková na 
poničce Arance -, ale také se pobavit u ka-
tegorie „veteránů“ (podmínkou účasti v této 
kategorii byl věk nad 35 let, přičemž nejstar-
ší účastník letos oslavil své 64. narozeniny), 
jejímž vítězem se stal Zdeněk Rozkošný  
s Libérií. V následujícím parkuru do 40 cm 
se o první místo dělili Nicol Labuťová s Ni-
nou Swan a Kryštof Skýpala s Hugem Skyp. 
Své dovednosti, které se nezapomínají, nám 
poté veteráni ukázali také v křížkovém par-
kuru (vítěz Eduard Vunderle, Genius) a za-
hanbit se nenechali ani v parkuru do 70 cm 
otevřeném všem věkovým kategoriím, neboť 
zde byla jedinou podmínkou účasti maska.  

A tak se diváci pobavili jízdami mj. bílé paní, 
andělů a čertíků, Indiánů, babiček, berušek, 
Šmoulů, Pata a Mata, slavného žokeje Josefa 
Váni, zkrátka všech možných i nemožných 
jezdců, které byste na běžném kolbišti stěží 
potkali (vítězka Veronika Labuťová a Keny 
White Swan). Vyvrcholením jezdeckého klá-
ní byla soutěž mini-maxi, jejíž vítězkou se 
svým výkonem překonaných 150 cm stala 
Martina Rozkydalová s Casiopeou P (fanouš-
kům jezdectví připomenu, že se jedná o le-
tošní vítězku prestižního Hanáckého poháru 
s koněm Carino P). 

Na závěr Koniády ještě zbýval úkol nej-
těžší - rozhodnout o nejlepší dětské a do-
spělácké masce. I to se nakonec rozhodčím 
s velkou pomocí diváků podařilo. Za děti 
si první cenu odnesl čertík Saša Benedikta, 

za dospělé pak bílá paní Martina Rozkydalo-
vá, která pro dokonalost své masky neváhala 
absolvovat parkur bosa a do masky částečně 
zapojit i svého koně Bacardiho P. Nutno ale 
podotknout, že všechny masky byly úžasné, 
mnohdy do detailu propracované, a tak pořa-
datelé rádi odměnili sladkou cenou každého 
zúčastněného.

Jsme rádi, že o této nově organizované 
tečce za uplynulou sezónou můžeme mluvit 
jen v dobrém. Snad nikdo neodešel z jez-
deckého areálu zklamán a dotazy na ročník 
Koniády 2015 se jen hrnou. To je pro nás pří-
slibem a zároveň závazkem pro nadcházející 
sezonu – doufáme, že všichni členové sdru-
žení v jezdeckých oddílech naší obce budou 
důstojnými pokračovateli mnohaleté tradice 
chovu a jezdeckého sportu v Pravčicích a se 
všemi se opět v přátelské atmosféře Koniády 
2015 sejdeme.

Tímto děkujeme za trvalou podporu jez-
dectví obci Pravčice, která se spolu s ostatními 
sponzory spolupodílela na uspořádání Koniá-
dy 2014. Byli jimi: rodina Hlobilova, rodina 
Hamalova, Petr Hamala, Ludmila Jedličková, 
Jospo, a. s., TOSHULIN, a. s., Zdravotní po-
jišťovna Ministerstva vnitra ČR. Děkujeme  
i ostatním sponzorům, kteří si nepřáli být jme-
nováni. Podrobnou fotoreportáž naleznete na 
odkazu www.janulkaodvrsova.rajce.idnes.cz. 

Iva Hlobilová

M. Rozkydlova, Casiopea,  
vítězka mini maxi 150 cm 

SPORT
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HC Spartak Hulín

Listopadové zápasy byly pro hokejisty 
HC Spartak Hulín jako na houpačce. Pro-
ti papírově těžkým soupeřům jsme podali 
kvalitní výkony, nejprve jsme jasně přehráli 
Chropyni a poté při gólových dostizích se 
štěstím ubojovali RHL Přerov. Následoval 
ale zápas proti HC Rebels, jednomu z nej-
lehčích týmů, a s ním jsme ostudně prohráli. 
Další zápas proti Rychlovu už jsme si pohlí-
dali a jasně zvítězili. 

HC Spartak Hulín - HC Jiskra Chro-
pyně 8:3, branky: Dunda, Hložek, Spružina, 
Kopčil, Svozil, Jakšík, Kubo, Horáček.

HC Spartak Hulín - RHL Přerov 7:6, 
branky: Drcmánek 2x, Jakšík 2x, Spružina, 
Pecháček, Horáček.

HC Spartak Hulín - HC Rebels 3:6, 
branky: Kopčil, Horáček, Spružina.

HC Spartak Hulín - HC Rychlov 7:2, 

branky: Hložek 2x, Horáček 2x, Spružina, 
Vítoslavský, Pecháček.

Příští zápasy jsou odvislé od umístění po 
prvním kole, které nebylo do uzávěrky Hu-
líňanu známo. Všechna utkání jsou hrána na 
Zimním stadionu v Kroměříži, podrobnosti o 
probíhající soutěži jsou uvedeny na kamhl.
kromhl.cz. Informace o HC Spartak Hulín 
najdete na www.facebook.com/hchulin.

Úspěch oddílu judo na 
Mistrovství ČR dorostu

Ve sportovní hale TJ Lokomotiva Plzeň se 
1. listopadu konalo Mistrovství České repub-
liky dorostenců a dorostenek v judo. Vynika-
jícího úspěchu zde dosáhli dva členové oddí-
lu judo SK Spartak Hulín. Závodník z Hulína 
Daniel Vydra zde vybojoval 2. místo ve váze 
do 66 kg a Zuzana Eliášová 3. místo ve váze 
do 57 kg.

Tento výsledek je o to cennější, že Zuzana 
je ještě letos ve věkové kategorii starší žáky-
ně a Daniel prohrál ve finále se závodníkem, 
který příští rok přechází do juniorů, a tím by 
se mu příští rok usnadnila cesta do doroste-
necké reprezentace ČR.V celkovém hodnoce-
ní podle počtu medailí obsadil hulínský oddíl 
na tomto mistrovství krásné 12. místo z více 
jak padesáti oddílů.

Opomenout nelze i krásné druhé místo mla-
dého závodníka Michala Franka na šampio- 
nátu Moravy mláďat, který se konal o týden 
dříve v Uherském Hradišti.

Dušan Horák

Mažoretky byly opět úspěšné

V sobotu 8. 11. jsme byly v Hranicích na 
mažoretkové soutěži „O Hranický pohár“.
Umístění:
sólo hůlka 
kadetky: Verunka Hodonská  5. místo
juniorky: Veronika Simonová  1. a 3. místo
 Nikola Podrazilová  4. a 5. místo
            Monika Rolinková  5. a 8. místo
                Ivana Botosová  4. a 7. místo
sólo rekvizita 
kadetky:  Verunka Hodonská  1. a 1. místo
juniorky: Veronika Simonová  1. a 2. místo
duo hůlka junior: 
 Andrea Hodonská  
 a Monika Rolinková  1. a 1. místo

         Nikola Podrazilová  
 a Veronika Simonová  3. a 4. místo
duo rekvizita junior: 
 Veronika Simonová 
 a Nikola Podrazilová  1. a 1. místo
skupiny  
junior: Mini Kontrasty  1. a 2. místo
senior: Kontrasty      1. a 2. místo
rodičovský tým:  Maxi Kontrasty   1. místo
Celkový vítěz za nejlepší choreograficky 
zpracované vystoupení: 
 KONTRASTY Hulín

Děkuji všem děvčatům za soutěžní vy-
stoupení a rodičům za pomoc.

Alena Rafajová, trenérka

Věra Kubíčková  1927
Josef Skácel 1960
Jiřina Švébišová 1925
František Vodica 1934
Drahomíra Simerská 1931
Stanislav Šumický 1945
Pavla Ballnérová  1948

OPUSTILI NÁS
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• Hledám pronájem garáže, U Stavu –  
 dlouhodobě. Tel. kontakt: 606 373 818.
• Prodám podsklepenou garáž na Záhlinické  
 ulici v Hulíně. Tel: 737 945 761, cena dohodou.
• Prodám prolézačku pro kočku - výška  
 210 cm, do stran 40 a 75 cm. Cena 1200,- Kč,  
 při rychlém jednání sleva 1000,- Kč.  
 Mob.: 737 152 428, e-mail: gi-ta@seznam.cz
• Nabízím výrobu a opravu šperků (korálky z  
 perliček, fima, náramky, náhrdelníky, brože),  
 vhodný dárek na Vánoce za přijatelnou cenu. 
 Mob.: 737 152 428, e-mail: gi-ta@seznam.cz
• Vyžehlím vaše prádlo. Tel: 731 875 566.
• Prodám zděný byt 2 + 1 v Hulíně, Sadová 920.  
 Rozumná cena dohodou. Tel: 572 580 632  
 (po 16. hodině).

• Prodám mobilní plynová kamna zn. „PO- 
 HODA TURBO“ včetně plynové bomby,  
 málo používaná. Vhodné na chatu, cha- 
 lupu. Tel.: 573 351 014, 607 521 878.
• Prodám pračku „ROMO“, málo použí- 
 vaná, náplň 1,5 kg. Rozměr 40x40x62 cm.  
 Tel.: 573 351 014, 607 521 878.

• Prodej elektrokol značky Lectron s dojez- 
 dem až 190km, autorizovaný prodejce  
 pro střední Moravu, prodejna Bike cen- 
 trum Štěrbík, nám. Míru 114, Hulín.  
 Nyní akční ceny.
• Příjem kol, elektrokol do servisu, příjem  
 garančních prohlídek, prodejna Bike  
 centrum Štěrbík, nám. Míru 114, Hulín  
 tel. 773 979 779.
• Servis pračky, myčky, sporáky a další  
 elektrospotřebiče. Marek Dolák, 
 tel.: 737 366 124, www.servis-dolak.g6.cz
• ING. DOSTÁL - GEODET - HULÍN 
 Provádí veškeré zeměměřické práce v ob- 
 lastech katastru nemovitostí a stavební  
 geodézie. Tel.: 724 221 815.
• Prodám dřevo na topení, listnaté, suché, dél- 
 ka polen cca 25 cm (přibližně 6 m3), možno  
 vidět v Hulíně. Tel. kontakt 606 513 119.
• Příležitostný dovoz – odvoz dodávkou.  
 Pračky, ledničky, koberce i do sběrných 
 dvorů. Volejte: 728 115 702.
• Koupím vzduchovku, jakoukoliv. 
 Tel.: 605 509 730.
• Trápí vás celulitida? Využijte stále nízkých  
 cen ke zlepšení své postavy ultrazvukovou  
 kavitací (neinvazivní liposukcí). Bližší info  
 na www.k-kosmetika.cz, tel. 607 524 758
• Prodám vlašské, loupané ořechy. 130,-/kg. 
 Tel. 732 690 220.

• Montáž žaluzií, sítí, rolet, parapetů vnitř- 
 ních i venkovních. Volejte kdykoliv Ryben- 
 ský Hulín, tel. číslo: 604 301 146.
• Mladá móda za skvělé ceny - trendy le- 
 tošního roku - objednávky z pohodlí  
 domova na www.moda-expres.cz
• Ruční lymfatické masáže, sportovní  
 a relaxační masáže - Romana Zonová, 
 tel.: 731 381 691.
• Nabízím velmi levně krmivo pro psy Happy  
 Dog - Supreme Fit & Well - Sport za  
 1.000,- Kč.  Tel.: 605 106 830.
• Prodám garáž u Cukrovaru, tel.: 777 225 142

ŘÁDKOVÁ INZERCE

INZERCE

Prodáváte? Kupujete? Hledáte? 
Cena plošné inzerce za cm² 10 Kč + 21%  DPH.
Řádková inzerce zdarma.
Jednoduchý, krátký text inzerce zašlete na  
e–mail: knihovnahulin@seznam.cz 
osobně Městská knihovna v Hulíně ve vý-
půjční hodiny Městské knihovny v Hulíně. 
Uzávěrka 15. dne v měsíci.
Pondělí    9.00 – 12.00
Úterý    12.30 – 17.00
Středa     8.30 – 12.00, 13.00 – 17.30
Čtvrtek  12.30 – 17.00
Pátek    8.30 – 12.00, 13.00 – 17.30

BLAHOPŘÁNÍ

15. listopadu 2014  oslavila  
krásné narozeniny 

paní LENKA URBANOVÁ   
z Hulína.

Myslím, že fotka nemá potřebu komentáře. 
Co Lenka Urbanová rozdává, 

 to se jí vrací v podobě  
skvělých dětí z Dramaťáku.

PODĚKOVÁNÍ

Dne 15. října jsme se v obřadní místnosti na hřbitově naposledy 
rozloučili v úzkém rodinném kruhu s naší drahou maminkou,

paní VĚROU KUBÍČKOVOU  
z Hulína

Zemřela 11. října,  
dva dny po svých 87. narozeninách.

Děkujeme všem,  
kteří jí věnují tichou vzpomínku.

Děti Vladimír, Milan, Věra a ostatní příbuzní.

• Nový čalouník ve vašem městě
 Opravuji sedací soupravy, křesílka,  
 ušáky, židličky a další čalouněný nábytek. 
 Novinka! Dveře do látky, kůže a koženky,  
 autopotahy. Vše je na domluvě. Nebojte  
 se ozvat. Tel.: 702 844 603 SIXTA JAN

Dne 25. 11. 1925 se narodil  
jeden z největších patriotů Hulína 
VLASTIMIL ÚLEHLA. 

Ke krásnému životnímu jubileu 89 let 
přejeme pevné zdraví  

a hodně trénování paměti.
Nejen knihovnice, 

ale i obyvatelé města Hulín. 

Hodně štěstí, hodně zdraví, co jiného Ti teď přát.
Osud chtěl tomu, že všichni spolu slavíme Tvých 90.

Zvonivým krokem kol Tebe pádí ta dávná léta krásného mládí.
Uprchlo rychle, tak jako sen, v srdci Ti nechalo vzpomínku jen.

Až dech se ztiší a léta prchnou rychlým letem vážky, 
Vždyť po létech starostí už narostly Ti vrásky.

Ještě jedno přání máme, splň se vše, co budeš jen si přát.
Hodně štěstí, hodně zdraví, osud ať Tě zlého zbaví.

Život ať je krásným snem, to Ti přejeme každým dnem.
Dne 29. prosince 2014 se dožívá  

významného životního jubilea 90 let  
moje maminka, naše babička a prababička, 
paní LUDMILA VRTANÍKOVÁ 

z Hulína
Přeje dcera Ludmila Dolníčkova  

s manželem, vnuci Zdeněk, Václav,  
vnučka Soňa a pravnuci Lukáš, Jirka  

a pravnučka Lucinka. 
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Jak smutno je bez Tebe, jak dlouhý je nám čas,  
jak rádi bychom tě spatřili a slyšeli tvůj hlas.

Loučit ses nestihl, tolik jsi chtěl žít,  
nás milovat a mnoho toho ještě říct.  

Vydal ses cest, jichž chodí každý sám,  
jen dveře vzpomínek jsi nechal dokořán.

Díky za to, čím jsi nám v životě byl,  
za každý den, jenž jsi tu s námi žil.

Dne 19. listopadu 2014 uplynul přesně rok, 
kdy nás náhle opustil náš drahý manžel,  

tatínek, syn, bratr, švagr a strýc, 
pan MIROSLAV BOSÁK

 S láskou stále vzpomínají manželka, dcery, maminka,  
bratr a sestra s rodinami.

VZPOMÍNKA

SPOLEČENSKÁ KRONIKA

Pokud byste rádi poblahopřáli svým blíz-
kým nebo přátelům, nebo k jiným událostem, 
zašlete text, popřípadě fotografii na níže uve-
denou adresu Městské knihovny v Hulíně, 
nebo na e-mail: knihovnahulin@seznam.cz. 
Zveřejnění společenské kroniky je bezplatné.

Jen svíčku hořící a rozkvetlou kytici  
ti na hrob můžeme dát a stále jen vzpomínat…

Dne 1. prosince 2014 uplynuly 3 roky,  
co po těžké nemoci zemřel 

pan Ing. JIŘÍ KOHN z Hulína
Stále vzpomínají manželka Jana, 

 dcera Kamila s rodinou, bratr Miroslav  
s rodinou a rodina Juráškova.

Děkujeme všem kamarádům a přátelům,  
kteří vzpomínají společně s námi.

Dne 2. prosince 2014 vzpomeneme  
1. smutné výročí, co nás navždy opustil  

můj manžel, náš tatínek, dědeček a strýc, 

pan VLADIMÍR ŘVÁČEK z Hulína
Stále s láskou vzpomínají manželka Mária, 
dcera Laďka s rodinou a ostatní příbuzní.

Všichni, kdo jste ho znali a měli rádi,  
vzpomeňte prosím s námi.

Když listí ze stromů opadalo  
a ptáci za sluncem odletěli, zemřel náš drahý, 

kterého jsme všichni milovali.
Dne 7. prosince 2014 uplyne 10 let od úmrtí

pana LADISLAVA NOVÁKA  
ze Záhlinic.

Stále vzpomíná manželka a děti s rodinami. 
Kdo jste ho znali a měli rádi, vzpomeňte s námi.

Dne 8. prosince 2014 vzpomeneme  
desáté výročí úmrtí  

naší drahé maminky a babičky, 
paní FRANTIŠKY VLČKOVÉ  

z Hulína
Kdo jste ji znali a měli rádi, vzpomeňte s námi.

Synové Vítězslav a Zdeněk s rodinami.

Dne 15. prosince 2014  
by se dožil 90 let 

pan OLDŘICH SKOPAL  
z Hulína

S láskou stále vzpomínají manželka,  
dcera a syn s rodinami.

“Je tisíce hvězd na nočním nebi,  
tisíce mušlí na březích moře,  

tisíce ptáků v oblacích,  
tisíce motýlů na loukách,  

tisíce kapek rosy po ránu,  
ale jen jedna matka na celém světě.“ 

G. Cooper
Dne 17. prosince 2014 uplyne 10 let  

od chvíle, kdy musela odejít od všech,  
které milovala, naše maminka a babička 

paní MARIE KRÁLÍKOVÁ,  
rozená Hiánková z Chrášťan.

S láskou stále vzpomínají děti s rodinami.  
Kdo jste ji měli rádi, vzpomeňte s námi.

Kdo byl milován, není zapomenut.
23. prosince 2014 vzpomínáme  

5. výročí úmrtí 

pana JANA BULÍNA  
z Hulína

Stále vzpomíná manželka Viléma  
a zarmoucená rodina.

Dne 26. prosince 2014 by se dožil 65 let  
můj manžel, náš tatínek a dědeček, 

pan MOJMÍR STÁREK 
z Hulína

Kdo jste ho měli rádi, vzpomeňte s námi.
Stále vzpomínají manželka Marie  

a syn Mojmír a dcera Hana s rodinami,  
syn Martin s přítelkyní.

Dne 27. prosince 2014  
vzpomeneme nedožitých 50 let  

našeho syna 

LADISLAVA GABRHELA  
z Hulína

S láskou stále vzpomínají rodiče  
a sestra s rodinou.


